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ПРИЛОЖЕНИЕ 2  
  
Рекомендуемый план доклада по проблемам исследовательской тематики.  
 
Это  задание нацеливает учащегося на  более тщательную подготовку к ответу. 
При подготовке доклада следует особое внимание уделить поиску адекватных  
формулировок на иностранном языке, подбору необходимой терминологии. Этот  текст  
проверяется преподавателем, который вносит необходимые коррективы, что обеспечивает 
возможность более грамотного и точного ответа на экзамене при  беседе по теме  
диссертации со специалистом.  
  
Английский язык  
  
Research Project Statement (Research Proposal)  
  
Begin the project statement with your name (given in English and in Russian), your e-mail 
address, department and the project title at the top of page one. Organize your statement in order of 
the following points, which appear in bold print, and use them as headings for sections of text in  
your statement:  
 
  Background:  Introduce  the  research  topic.  Place  the  project  in  academic  or professional 

context by referring to the major works by others on the subject.  

  Objectives: Clearly define the aims of the project.   

  Methodology: Describe the project. Explain the approach, methods and plan you  

will use.  

  Significance:  Explain  the  importance  of  the  project  for  the  field,  your  home  

country and your own professional development.  

  Evaluation and Dissemination: Describe plans for assessment and distribution  

of research results in your home country and elsewhere.  

 
Примечание:   
Возможно использовать иные указания и рекомендации по написанию доклада по проблеме  
исследования, например:  
1. Martin Hewings (2012). Cambridge Academic English. An Integrated Skills Course for EAP.  
Advanced, Cambridge University Press; P.62  
2. Кузьменкова Ю.Б. Academic Project Presentations. Учебное пособие для студентов  
старших курсов и аспирантов. 3-е издание, Изд.-во МГУ, 2011.   
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